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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ RADY PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ  

SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ Č. 51 
 
Datum:  05.03.2024 
 
Přítomní:   
prezenčně:  Foltisová, Stavárek, Weiss 
online:  Gondková, Hledík, Kania, Kočan, Kolaříková, Matejko–Peterka, Rykalová, Slaný, Tvrdoň 
 
Omluveni: Gongol, Hasík, Hradilová, Janků, Kamrádová, Klepek 
 
Hosté: Gráf, Šimečková 
 

Zahájení 
 
1. Úvodní slovo a zahájení: místopředsedkyně RVH doc. Weiss přivítala členy Rady pro vnitřní hodnocení 
Slezské univerzity v Opavě a následně konstatovala, že je přítomno 12 z 18 členů a Rada pro vnitřní hodnocení 
Slezské univerzity v Opavě je usnášeníschopná.  
Poté seznámila přítomné s programem zasedání a dotázala se, zda jsou návrhy na jeho změnu či doplnění, přičemž 
žádné návrhy nebyly vzneseny. 
Jednání proběhlo hybridní formou, kdy část přítomných byla připojena prostřednictvím aplikace MS Teams. 
 

Průběh jednání 
 

1. Žádosti o akreditace  

Nové žádosti 

Žádost o prodloužení platnosti akreditace akademického bakalářského SP Italština v prezenční  
a kombinované formě studia 

- žádost předkládá FPF 
Dr. Matejko – Peterka informovala, že daný SP byl akreditován na 5 let a platnost akreditace vyprší v říjnu 2024.  
U prodloužení platnosti akreditace daného SP je již nový garant SP – dott. Quintiliani, který splňuje věková  
i publikační kritéria Národního akreditačního úřadu. 
 
Diskuse 
Žádný z přítomných již neměl další připomínky, či další náměty pro případnou diskuzi. 
 
Usnesení 
Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě zřizuje pracovní skupinu pro posouzení žádosti  
o prodloužení platnosti akreditace akademického bakalářského SP Italština v prezenční i kombinované formě 
studia ve složení Dr. Janků (zpravodaj), doc. Tvrdoň 

PRO: 12      
PROTI: 0     
ZDRŽELO SE: 0 
PŘÍTOMNÝCH: 12 

 
Usnesení bylo přijato. 
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Různé 
 

1. Hodnocení akademického bakalářského SP Italština completus, sdružené MAIOR/MINOR 
  
- hodnocení předkládá FPF 
 
Prof. Stavárek zmínil, že z pohledu pravidel zajišťování kvality je velmi nešťastné, že tato zpráva přichází  
ve stejnou dobu jako žádost o prodloužení platnosti akreditace daného SP, jelikož tím zpráva ztrácí význam. 
Princip sebehodnotící zprávy je v tom, že má dát zpětnou vazbu garantovi SP pro to, aby byly případné nedostatky 
včas napraveny, aby se řešení nedostatků promítlo v žádosti o prodloužení platnosti akreditace. V ideálním případě 
by měla sebehodnotící zpráva předcházet žádost minimálně o jeden rok, aby vznikl prostor pro případné úpravy, 
řešení, nápravy apod. V této souvislosti prof. Stavárek apeloval na všechny součásti, aby byl smysl sebehodnotící 
zprávy správně pochopen, aby byla sebehodnotící zpráva předkládána již v průběhu platnosti akreditace, a nikoliv  
až při předložení prodloužení platnosti akreditace. Prof. Stavárek dále zdůraznil dodržování harmonogramu 
hodnocení studijní programů pro daný akademický rok, který Rada pro vnitřní hodnocení schvaluje, přičemž 
součásti navrhují harmonogram těchto hodnocení a ten musí být sladěn s tím, kdy chtějí součásti předkládat žádosti 
o prodloužení akreditací. Prof. Stavárek následně požádal členy pracovní skupiny, která bude posuzovat žádost 
o prodloužení platnosti akreditace akademického bakalářského SP Italština v prezenční i kombinované formě,  
aby spojili posouzení také s hodnocením daného SP, protože toto řešení vidí jako nejefektivnější. Doc. Tvrdoň  
za pracovní skupinu vyjádřil souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse 
Dr. Matejko – Peterka odůvodnila situaci souběhu předkládání tím, že v daném SP nebyli absolventi, což je důvod, 
proč nemohla být sebehodnotící zpráva dříve předložena, dále nebyla k dispozici informace, zda je nutné mít 
v daném SP absolventy či nikoliv. Následně reagovala doc. Weiss, která uvedla doporučení pro případ, kdy je 
akreditace udělena na kratší dobu a v SP nejsou absolventi - sebehodnotící zprávu připravit, zdůvodnit,  
proč absolventi nejsou a uvést předpoklad, kdy již budou, aby mohly být doporučeny případné úpravy žádosti o 
prodloužení akreditace SP. Prof. Stavárek ještě doplnil, že ze struktury sebehodnotící zprávy vyplývá, že informace 
o absolventech je sice podstatná, ale není klíčová pro žádost o akreditaci. V žádosti o akreditaci jsou klíčové 
zejména informace o personální zajištění, struktura SP apod., přičemž tyto informace mohou být v rámci 
sebehodnotící zprávy adekvátně posouzeny, aniž by měl SP absolventy.  
 
Usnesení 
Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě zřizuje pracovní skupinu pro posouzení hodnocení 
akademického bakalářského SP Italština completus, sdružené MAIOR/MINOR ve složení Dr. Janků (zpravodaj), 
doc. Tvrdoň. 
 
PRO: 12      
PROTI: 0     
ZDRŽELO SE: 0 
PŘÍTOMNÝCH: 12 

 
Usnesení bylo přijato. 
 
2. Změny při uskutečňování akademického navazujícího magisterského SP Matematika 
 
 - změny předkládá MÚ 
 
Doc. Kočan informoval, ž daný SP je akreditován na 10 let, do roku 2029, přičemž došlo k zásadní změně,  
a to v personálním zabezpečení.  Vzhledem k tomu, že tyto změny již přesahují polovinu garantů předmětů 
profilujícího základu oproti původním údajům, jsou změny předkládány v souladu s platnou legislativou. 
 
Diskuse 
Žádný z přítomných již neměl další připomínky, či další náměty pro případnou diskuzi. 
 
Usnesení 
Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě schvaluje změny při uskutečňování akademického 
navazujícího magisterského SP Matematika. 
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PRO: 12      
PROTI: 0     
ZDRŽELO SE: 0 
PŘÍTOMNÝCH: 12 

 
Usnesení bylo přijato. 
 

 
3. Termín příštího zasedání RVH: Doc. Weiss sdělila, že termín dalšího zasedání RVH je stanoven na úterý 
16.04.2024, 13 hod.  
 
4. Ukončení: Doc. Weiss poděkovala členům RVH za účast a jednání ukončila. 
 
 
Materiály pro příští zasedání je nutno dodat Bc. Holčapkové nejpozději do pondělí 08.04.2024, 8 hod. 
 
Za správnost odpovídá: doc. PhDr. Michaela Weiss, Ph.D. 
 
Zapsala: Bc. Šárka Holčapková 
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